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Referat fra Ordinær Generalforsamling, 9/10 2023 

 

1. Valg af dirigent og referent 
Jakob Dam: Dirigent 

Mai Mortensen: Referent 

2. Bestyrelsens beretning 
Pga. for få deltagere til dans i sæsonen op til sommerferien er der fremover kun fast undervisning mandag 

aftener med Lady Styling og hver den 1. mandag i mdr. er der salsa/Bachatta undervisning. 

Alla: Medlemstallet er fortsat færre ifht før Corona. 

Alla: Julearrangementer – kan være med til at få kapret nye medlemmer. 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab + udkast for næste års budget 
Mobile Pay gebyrer udskiftes fremover til ca. 1% på indbetalte beløb i stedet for det faste mdr beløb på ca. 

49 kr. 

Udgifter til reklamemat. er brugt til bla. flyers mv. 

Nogle af beløbene på ”Div.” kontoen skulle egentlig have været på mødekontoen. 

Jakob: Man går efter at have et beløb stående på kontoen altid af sikkerhedsgrunde. Dvs. til uforudsete 

udgifter f.eks. på udstyr mv. 

4. Behandling af indkomne forslag, jf §6.2.  
Ingen forslag modtaget fra medlemmer. Ingen forslag fra bestyrelsen. 

5. Debat om foreningens formål, fremtidige udvikling og konkrete 

initiativer og målsætninger for det kommende år 
Foreningens udvikling: Generel målsætning er at blive flere og at udbrede kendskabet til de 

latinamerikanske danse. 

21/10 2023 lørdag kl. 13.00-15.00 er foreningen inviteret af Skive Kommune i Skive Museums regi. Vi skal 

være i container på Posthustorvet og danse mv. 
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6. Fastsættelse af kontingent 
Kontigent sættes op til 75,-/år: Enstemmigt vedtaget. 

7. Godkendelse af budget 
Enstemmigt godkendt. 

8. Valg til tillidsposter, jf. §6 
Valg af formand i 2022 skete aldrig og derfor blev Alla valgt som formand. 

9. a. Valg af formand. (2 år – vælges i lige år)  

Alla afgået som formand; Helen Nielsen: Valgt. 

b. Valg af kasserer. (2 år – vælges i ulige år)  

Mads Høgsgaard er genvalgt.  

c. 3 bestyrelsesmedlemmer (vælges for 1 år)  

Nyt bestyrelsesmedlem: Olevina Bjørghedinsdottir er valgt. 

Nyt bestyrelsesmedlem: Martha Delgado er valgt. 

Nyt bestyrelsesmedlem: Zindy Maria Munkholm er valgt. 

d. 1 hvis muligt 2 suppleant(er) til bestyrelsen. (vælges for 1 år)  

1. suppleant: Mette Bryans er valgt. 

2. suppleant: Mai Mortensen er valgt. 

e. Valg af revisor. (vælges for 1 år)  

Julius er genvalgt. 

f. Valg af en revisorsuppleant. (vælges for 1 år)  

Pia Nyrup er genvalgt 

---- 

Teknisk support og website admin: Jakob Dam 

9. Eventuelt (der kan ikke træffes beslutninger under eventuelt) 
Hygge, kage/frugt spisning og løs snak. 
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Tak til alle der mødte op og deltog. 


